
Bredballe Strand Beboerforening 

Bestyrelsesmøde 2018 

  
  
Tid: 23.10.- 19.30 hos Susanne Schau, Selsbjergvej 14        61209895  
 

Dagsorden: 
  
1. Strandvejsprojektet 
a. De endelige projekt – afstemt efter betingelser og muligheder  
- beskrivelse af den endelige løsning v. Ingrid 

Ref: Ingrid fremlægger de konkrete tegninger og planer for den del af 
Strandvejen, der kan realiseres for de bevilgede midler og hensynet til 
Vejle Vands forsinkede projekt med afledning og separering af vandet på 
strækningen.  
Bestyrelsen bakker op om de valgte løsninger.  

Claus Behrendsen fra Cyklistforbundet, Vejle deltog i mødet og drøftelser af 
de valgte løsninger og hele området.  

Ud af de drøftelser kom Claus med følgende 
anbefalinger(opmærksomhedsfelter):  

 - En sikring af cyklister på cykelstien ved busstoppestedet ved første 
tunnel, så bilister ikke krydser cykelstien og overhaler venstresvingende 
biler indenom. 
 - En tydelig markering af cykelbanerne på Strandvejen med cykelsymboler. 
(er sat i spil, men ikke gjort færdig) 
 - Et tydeligt forbud mod parkering på kantstriberne og cykelbanerne på 
Strandvejen.  
- En sikring af cyklister i kurverne på Strandvejen, hvorved biler ikke kan 
skære svingene ved at køre ind over cykelbanerne. Som minimum etablering 
af rumlestriber - gerne etablering af en hævet flade som ved chikanerne.  
Ingrid og Jesper drøfter de muligheder og giver et oplæg om det på næste 
møde.  
- Fortsat arbejde for at der etableres cykelsti på strandvejen, hvor det er 
muligt og at cyklistforholdene på Kirkebakken forbedres. 



b. Dele af strækningen sendt i udbud i forhold de aktuelle ressourcer. 
Hvordan sikrer vi at være på budget 2019 for den resterende del og helst 
hele Strandvejen  v. Ole 

ReF. Det besluttes at Ole tager kontakt til Poul Erik Wilhelm Larsen, Vejle 
Kommune, for om muligt at få en beregning på færdiggørelse af hele 
Strandvejen. På det grundlag vil bestyrelsen træffe afgørelse om strategien 
for arbejdet med den resterende del af vejen. Ingrid og Ole forbereder 
oplæg til næste møde på det grundlag.     
  
2. Haahr- grunden 
- hvad er bestyrelsens holdning til projektet og hvilke muligheder har vi for 
at blive hørt? – skal vi spille en offensiv rolle i forhold til Teknik og Miljø? 

Ref: Bestyrelsen afventer den kommunale proces med høring m.v.  
Vi anbefaler beboerne - vore medlemmer i området - at være offensive i 
forhold til ”rettidig” at blive hørt. Hvis der er bred modstand i forhold til 
bebyggelsen, bør den manifesteres over for kommunen før den endelige 
høring. 
Bestyrelsen -Jesper og Ole- tager kontakt til de medlemmer, der har ytret 
sig til os. 

Vi i første omgang i særlig grad følge oplæg til de trafikale konsekvenser af 
en evt. bebyggelse.  
   
Evt.  
Der blev drøftet indhold i næste møde:  

Ingrid foreslog, at hun tager kontakt til Banedanmark om deres planer for 
hegn m.v. i området – herunder mulighederne for at få opgraderet den 
eksisterende gang/cykelsti på dele af Banedanmarks areal ved Haahr-
grunden .   

Det blev besluttet, at vi får belys, tager en drøftelse og mulig beslutning 
om at foreningen får ”status som lokalråd” for det områder vi i forvejen 
repræsenterer.   
  
  
  
  
  
  



  
  
  


